



ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE
APPLICATION FORM FOR
FORM TWO TO FORM FIVE ADMISSION 2018/2019
聖保羅男女中學
2018/2019 學年插班生入學申請表格

For School Use 學校專用

Application No.

申請編號

Admission Class and Curriculum 報讀班級及課程 Please tick **ONE** only 只可選一項

- Form 2 中二
 Form 3 中三
 Form 4 DSE 中四本地課程 Form 4 Preparatory Year 中四預備班
 Form 5 DSE 中五本地課程 Form 5 IBDP 中五國際文憑課程

Part I. Applicant's Particulars 申請學生資料

Name 姓名	English	Surname Other Names	Sex 性別	Photograph 相片	
	中文	姓名	Age 年齡		
Date of Birth 出生日期	Y 年	M 月	D 日		Place of Birth 出生地點
HK ID Card No. 香港身分證號碼			Nationality 國籍		
Address 住址	English				
	中文				
Contact 通訊	Contact Person 聯絡人姓名	(1)	(2)	(3)	
	Relation with Applicant 與申請人關係				
	Phone No. 電話	Residential 住宅			
		Mobile 手提			
	Correspondence Address (if different from the applicant's address) 通訊地址(如與申請人住址不同)	English			
	中文				
Email address 電郵地址					

Part II. Academic Information 學業資料

Secondary School(s) attended 就讀學校 (Please specify the grade level 請註明就讀班級)	(1) English
	中文
	(2) English
	中文
Best Language 第一語言	
Second Language 第二語言	

Only applicable to Form 4 Preparatory Year / Form 5 IBDP applicants from international schools or non-local schools
只適用於就讀於國際學校或非本地學校的中四預備班 / 中五國際文憑課程申請人

- Have never studied Chinese Language curriculum before 未曾修讀過中國語文課程
 Request to take / currently taking an adapted and simpler Chinese Language curriculum 需要 / 現正修讀經調適並較淺易的中國語文課程
(Please provide relevant information in Part III e.g. academic background, Chinese competency level, Chinese textbooks currently used in school, etc.)
(請於第三部份提供補充資料, 如學歷背景、中文程度、校內所用中文科課本等)

Part III. Other Information (if any) 其他資料 (Separate sheets if necessary 如有需要，可另加紙補充)

Information provided will be used in processing the application only.
申請人所提供的資料，只供處理申請時參考之用。

Part IV. Declaration 聲明

I declare that :

1. I am the parent/guardian of the above-mentioned applicant.
2. I understand the purpose for which the personal data provided by means of this form will be used and my rights for data access/correction.
3. To the best of my knowledge and belief the information contained in this form is true and correct. If false information is supplied, this application will be rendered null and void.
4. I submit photocopies of all relevant documents with this Application Form.

I confirm, on behalf of the applicant, that I would apply for a place at St. Paul's Co-educational College for admission in 2018/2019.

本人聲明

1. 本人為上述申請人的家長／監護人；
2. 本人明白此表格提供的個人資料的用途，和有關查閱及改正資料的權利；
3. 此表格內的資料全屬正確無訛，倘若有虛報資料，則本申請作廢；
4. 本人現隨申請表提交各有關證明文件之副本以供參考

本人決定為上述申請人申請貴校 2018/2019 學年插班。

Signature of Parent/Guardian

家長／監護人簽署

Name of Parent/Guardian

家長／監護人姓名

Date

日期

Note: Applicants and parents are reminded not to offer any advantages to school staff in connection with their applications.
註：申請人及其家長切勿就其入學申請向學校教職員提供任何形式的利益。